
证书编号

公司名称(统一社会信用代码)

验证范围：

注册地址:

审核地址:

之质量管理系统通过法标（AFNOR ASIA）之验证

符合下列国际质量管理系统标准

ISO 45001：2018

证书认可日 证书发行日 证书有效日

DAY-MONTH-YEAR DAY-MONTH-YEAR DAY-MONTH-YEAR

Certificate of Registration

获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站（www.cnca.gov.cn）上查询

APPROVED BY

Dr. August Tsai
Director for Certification

ON BEHALF OF
AFNOR ASIA

Management System
Certification

MS012

当地办公室地址: 中国成都市高新区天府大道中段 1388 号美年广场 A 座 731（610041）法标认证服务(成都)有限公司 T:+86 (0)28 8665 4768
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file no.

Company name (Unified Social Credit Code)

Scope：

Address

AFNOR ASIA certifies that all the arrangements covering the above mentioned activities
and locations are established to meet the requirements of the international standard:

ISO 45001：2018

ORIGINAL DATE OF
CERTIFICATION

DATE OF ISSUE DATE OF EXPIRY

DAY-MONTH-YEAR DAY-MONTH-YEAR DAY-MONTH-YEAR

Certificate of Registration

The certify organization must regularly accept and pass the surveillance audit then the certificate shall be continued to be effective.
The related information of this certificate could be found on the official website of CNCA（www.cnca.gov.cn）

APPROVED BY

Dr. August Tsai
Director for Certification

ON BEHALF OF
AFNOR ASIA

Management System
Certification

MS012

Local Office：Rm 731, Block A, Meinian Square, 1388, Tianfu Avenue(M), Gaoxin District, Chengdu, China. Postcode: 610041 AFNOR China Ltd. Tel: +86 (0)28 8665 4768
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